

DILIGENCES FROM LONDON TO PARIS,
AT THE OFFICE
WHITE BEAR, PICCADILLY,

Belonging to the Company of the old National Establishment, Rue Notre Dame des Victoires, at Paris :

FROM and after the 30th November, 1801, will depart every other day, at 5 o'Clock in the morning, and after the 15th December every day at the same hour, for Paris, by the way of Dover and Calais, for the moderate sum of 4l. 17s. 6d. sterling for each passenger, diet and lodging included; port charges and passage by sea excepted.

All trunks or other baggage exceeding fifteen pounds allowed to each passenger, shall pay at the rate of 3d. per lb. sterling.

Packet-boats will be always ready at Dover and Calais for the conveyance of the Passengers by the Diligences.

From the national Establishment above-mentioned at Paris, Diligences depart at fixed days and hours for all the principal towns and cities of France, which communicate regularly with other carriages passing and repassing through Germany, Switzerland, Italy and Spain, and convey at a moderate price passengers, baggage, gold and silver, to those countries.—The said Company also undertake the recovery of Bills of Exchange, and other mercantile commissions.

As soon as the communication between Dover and Calais shall be entirely free, the Paris Company hopes and expects to be able to fix the price of the passage by sea.

TM/3/4/1

Les DILIGENCES de LONDRES à PARIS, AU WHITE BEAR, PICCADILLY,

Bureau dependant de la Compagnie de l'ancien Etablissement National, Rue Notre Dame des Victoires, à Paris.

A Compter du 30 gbre il partira de jour à autre, à 5 heures du matin, et du 15 10bre tous les jours une Diligence pour Paris par Douvres et Calais à raison de 117 livres Tournois par chaque personne, nourriture et logemens compris, excepté tous frais de port et de passage de mer.

Le poid du bagage, des malles et effets, est à raison de 6 sols argent de France, on accorde aux voyageurs 15lbs. gratis.

Les voyageurs de la Diligence trouveront à Douvres et à Calais des Paquebots prêts pour le passage de la mer.

Na. B. Il part regulierement de l'Etablissement principal à Paris, Rue Notre Dame des Victoires, des Diligences à jour, et heure fixes, pour tous les departemens, et villes principales de la France, et correspondantes avec l'Allemagne, la Suisse, l'Italie et l'Espagne : on transporte à un prix très moderé tous les bagages, ballots des marchandises, or argent, pour toutes ces diverses contrées. Cette Compagnie se charge aussi du recouvrement des Lettres de Change et Billets de Commerce.

Le prix du passage de mer sera réglé aussitôt que les communications seront entièrement libres entre Douvres et Calais.